
DAGSORDEN
SB – møde tirsdag d. 3.10.2023 kl.17.00 -19.30

Mødedeltagere:
Jesper Markmann, Charlotte Poulsen, Sofie Bang, Christian Kryger, Therese Kunoy,
Martin Rytoft, Jeannie Thanner, Louise Andersen-Hald, Rebecca Stelzig, Rikke Boelskifte
Knigge, Peter Lysdal, Peter Holst, Leon Mitchell,
Elevrepræsentanter: Mads H. (7a), Mirac K. (8b)
Evt. suppleant:

Der er spørgetid, samt lidt mad og drikke fra kl. 17.00

Til spørgetid blev der spurgt ind til traditionskataloget og forskellen mellem de
aktiviteter der er obligatoriske og de der er forældre drevne - herunder 9.klasse Berlin
tur. SB opfordres til et skriv om hvilke traditioner der findes i forældregruppen.

Der blev spurgt ind til om det kunne passe at der kun er 10 minutters spisepause. Der
har været en ordning hvor især de mindre klasser har brugt det sidste af lektionen
inden pausen. Der følges op på om dette stadig gælder.

Der blev spurgt ind til status på kantinen, der meldes ud når der er et økonomisk
overblik.

SB-16: Godkendelse af dagsorden - der føres et punkt under evt - digitale devices

SB-17: Orientering fra:
Formanden
kommer under forældrehenvendelser.

Ledelse
budget er vedtaget, ud fra det seneste udkast.
AMR,TR og Leon har været på konference vedrørende digitalisering i skolen
God drøftelse om fravær på lærermødet

Medarbejderne
vedtagelse af budget fylder, frygt for nedskæringer
Sfo personalet er glade for arbejdstøj

Elevrådet
Ønsker ikke at kantinen lukker. De har udarbejdet et skriv, der er delt på
Aula.
Der fremlægges en række punkter fra elevrådet, der skal sikre kantinens
forbliven. - Hjælp fra madkundskab hold, spiseområder i kantinen, dagen
ret hver dag.

Der har været snakket om hærværk i grupperum i afd C. Det er aftalt, at
elever og lærere tænker på løsninger.

SB-18: Planlægning af kursusaften for SB med Skole og forældre: datoer og
temaer.



Der skal findes en dato og emner der ønskes drøftet, og så meldes der
tilbage og bookes. Jesper laver en doodle.

SB-19: Drøftelse af temaer til SB-møde med forældrerepræsentanter i februar.
Eventuelle temaer kunne være:

- Inklusion
- Fællesskab i klassen
- Børnesyn
- Økonomi
- Digitale devices og platforme
- ???

Der arbejdes med børnesyn, kombineret med et oplæg til alle forældre, og
en opfølgning med kontaktforældre. HAFU kontaktes af ledelsen/se på et
fælles kommunalt oplæg.

SB–20: Præsentation af traditionskataloget for SB. Skolens medarbejdere har
udarbejdet en traditionskatalog, som vi afprøver for første gang i år.
Herved skabes der kontinuitet for både børn og medarbejdere, ift.
aktiviteter ud over den almindelige undervisning. (se bilag)
Dokumentet lægges op til alle forældre, på Aula og på skolens hjemmeside.

SB-21: Foto-firma.
Nu er den to-årige kontrakt med ”Say Orange” udløbet. Hvilket firma skal
vi satse på næste skoleår? Og hvem har opgaven?
Der evalueres på næste møde, med anbefalinger og tilbagemelding fra
personale, forældre og børn. Der undersøges samtidig priser og service

SB-22: Evt. samt punkter til næste møde

- Status på skriv vedrørende manglende tilbagemelding i
sommerferien - Christian og Jeannie laver skriv, og sender til Leon.
Der sendes direkte skriv til kontaktforældre.

- drøftelse om kantinen, når budgettet er klar.
- Kursus digital dannelse til forældre - der blev drøftet hvad der

meldes ud til forældre og hvad der skal prioriteres fra år til år,
punktet digital dannelse sættes på et kommende SB møde.

- Principmappe for telefoner/smartwatch skal opdateres.

punkt til kommende møde - brug af egne telefoner i undervisningen.

SB-23: Forældrehenvendelser : krav til elevers brug af egne telefoner. Ledelsen
undersøger og melder ud til personalet - spørgsmålet blev drøftet.


